

ဂျပန်ပင်စင်ဝန်ဆောင်မှုဝန်ထမ်းမှ အချက်အလက်များကို အခြေခံ၍ ဖန်တီးထားသည်။



ကျွန်ုပ်သည် မတ်လတွင် ဂျပန်တက္ကသိုလ်တစ်ခုမှ ဘွဲ့ရခဲ့ပြီး ဧပြီလကတည်းက ဂျပန်နိုင်ငံရှိ ကုမ္ပဏီတစ်ခုတွင် အချိန်ပြည့်ဝန်ထမ်းအဖြစ် လုပ်ကိုင်ခဲ့သည်။ ကျွန်ုပ်၏ကုမ္ပဏီတွင် ဝန်ထမ်းပင်စင်အတွက်စာရင်းသွင်းခြင်း လုပ်ငန်းစဉ်ကိုပြီးမြောက်ပြီးနောက်ကျွန်ုပ်သည်ကျွန်ုပ်၏နိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာပင်စင်အမခံကြေးများကိုနှစ်နှစ်ကြာမပေးဆပ်ရသေးကြောင်းပင်စင်ရုံးမှအကြောင်းကြားစာရရှိခဲ့ပါသည်။ ကျွန်ုပ်သည်ကျောင်းသားဖြစ်နေစဉ်နိုင်ငံတော်ပင်စင်လစာပေးဆောင်ခြင်းမှကင်းလွတ်ခွင့်ရရှိခဲ့သည်။ သို့ပါသော်လည်းအဘယ်ကြောင့် ဤသတိပေးချက်ကို လက်ခံရသနည်း။

ဂျပန်နိုင်ငံတွင်နေထိုင်သူတိုင်းသည် ၎င်းတို့၏နိုင်ငံသားမခွဲခြားဘဲ အသက် ၂၀ ပြည့်သည့်အချိန်မှစ၍ နိုင်ငံတော်ပင်စင်စနစ်၏အမခံခံရသူဖြစ်လာပြီးအမခံကြေးများပေးဆောင်ရန်တာဝန်ရှိသည်။ အကယ်၍သင်သည် ကျောင်းသားဖြစ်ပါကကျောင်းတက်ရောက်နေစဉ်အတွင်း အမခံကြေးပေးချေမှုကိုဆိုင်းငံ့ထားနိုင်သည့် “ကျောင်းသားများအတွက်အထူးငွေပေးချေမှုစနစ်/学生納付特例制度” ရှိပါသည်။ သို့သော်လျှောက်ထားရန်လိုအပ်ပါသည်။ သင်ကျောင်းသားဘဝတွင် ဆိုင်းငံ့ခွင့်လျှောက်ထားခြင်းမရှိသောကြောင့်ထိုကာလကိုအမခံကြေးငွေမပေးချေခဲ့ဟုသတ်မှတ်လိုက်ပုံရသည်။

အမခံကြေးငွေပေးချေမှုနောက်ဆုံးရက်မှနှစ်နှစ်အောက်ကာလ(လျှောက်လွှာတင်သည့်ကာလမှနှစ်နှစ်နှင့်တစ်လမတိုင်မီ) အတွက်ဆိုင်းငံ့ကာလကိုပြန်လည်လျှောက်ထားနိုင်သည်။ သင့်စည်ပင်ရုံး၊ ပင်စင်စားရုံး သို့မဟုတ် သင်လက်ရှိ စာရင်းသွင်းထားသည့် ကျောင်းရှိ အမျိုးသားပင်စင်ကောင်တာတွင် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအသေးစိတ်အတွက် Japan Pension Service/日本年金機構 ဝဘ်ဆိုက်တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုပါ။



## ဂရုစိုက်ရမည့်အချက်များ

- ယေဘုယျစည်းမျဉ်းအရကျောင်းသားငွေပေးချေမှုအထူးအစီအစဉ်များကို လျှောက်လွှာတင်သည့်ရက်ကိုမခွဲခြားဘဲ ဧပြီလမှနောက်နှစ်မတ်လအထိကာလအပိုင်းအခြားကိုသာ(လျှောက်ထားသည့်ရက်စွဲသည်ဇန်နဝါရီလမှမတ်လအတွင်းဖြစ်ပါက၊ ရှေ့နှစ်ဧပြီလမှမတ်လအထိ)ကန့်သတ်စစ်ဆေးသောကြောင့်နှစ်တိုင်းလျှောက်ထားရန်လိုအပ်ပါသည်။ နှစ်ပေါင်းများစွာလျှောက်ထားနိုင်သော်လည်း နှစ်စဉ်နှစ်တိုင်းအတွက် လျှောက်လွှာတင်ရန် လိုအပ်ပါသည်။
- ငွေပေးချေမှုနောက်ဆုံးရက်မှနှစ်နှစ်ကျော်သွားပါက၊ ကန့်သတ်ချက်များကြောင့်ပေးချေနိုင်မည်မဟုတ်ပေ။
- မပေးဆောင်ရသေးသောအခွန်ကာလရှိပါက၊ အနာဂတ်တွင်နေထိုင်မှုကာလကိုသက်တမ်းတိုးခြင်း၊ သို့မဟုတ်အမြဲတမ်းနေထိုင်ခွင့်လျှောက်ထားခြင်းကဲ့သို့သောလူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးလုပ်ထုံးလုပ်နည်းများကိုထိခိုက်စေနိုင်ပါသည်။



## ကိုးကားအချက်အလက်များ

### 国民年金保険料学生納付特例の申請について

ကျောင်းသားများအတွက် အမျိုးသားပင်စင်အမခံကြေး အထူးပေးဆောင်ရန် လျှောက်ထားခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍၊

日本年金機構 ဂျပန်ပင်စင်ဝန်ဆောင်မှု

ဘာသာစကား-  
ဂျပန်၊ အင်္ဂလိပ်၊ တရုတ်၊ ကိုးရီးယား၊  
ဗီယက်နမ်၊ တဂါလော့(ဖိလစ်ပိုင်)၊ အင်  
ဒိုနီးရှား၊ ထိုင်း၊ မြန်မာနှင့် စပိန်တို့ အပါအဝင်  
ဘာသာစကား ၁၅ မျိုး



## ဆက်သွယ်ရန်အချက်အလက်များ

### 多言語対応の電話相談窓口

ဘာသာစကားမျိုးစုံ တယ်လီဖုန်း ညှိနှိုင်းရေးစားပွဲ

日本年金機構 ဂျပန်ပင်စင်ဝန်ဆောင်မှု

ဘာသာစကား-  
အင်္ဂလိပ်၊ တရုတ်၊ ကိုးရီးယား၊ ပေါ်တူဂီ၊ စ  
ပိန်၊ တဂါလော့(ဖိလစ်ပိုင်)၊ ဗီယက်နမ်၊ အင်  
ဒိုနီးရှား၊ ထိုင်း၊ နီပေါ

